
Mladi vemo kaj hočemo, a smo premalo delavni
Ena izmed mnogih osnovnih organizacij ZSMS, ki
delujejo v našl občini v okviru OZD, je osnovna orga-
nizacija ZSMS v GP Tehnika, delovna skupnost skup-
nih služb ter inženiring. Prav ta organizacija paje bila
tudi med tistimi, ki so ob dnevu mladosti nedavno
prejele priznanja občinske konference ZSMS Ljub-
Ijana Center. Kaj delajo, kakšni problemi tarejo mlade
in kako do večje učinkovitosti dela mladinske organi-
zacije v združenem delu, smo se pogovarjali s pred-
sednikom osnovne organizacije ZSMS v delovni
skupnosti skupnih služb ter inženiringu GP Tehnike,
Petrom Kumrom.

Koliko članov pravzaprav
šteje vaša organizaeija?

»Treba je reči, da smo
osnovno organizacijo sicer že
ustanovili, vendar nimamo
evidentiranih članov. Vseh
mladih je v delovni skupnosti
skupnih služb ter v inženirin-
gu 76. Mislim, da ne bi kaj
dosti več dosegli s tem, da bi
imeli člane evidentirane, saj
bi to pomenilo zgolj člane na
papirju. Na vse akcije in se-
stanke pa vabimo prav vse
mladince, pri čemer se kot na-
vadno odzovejo le tisti, ki re-
snično nameravajo delati. Teh
pa je približno tretjina vseh
mladih.«

In kako bi lahko ocenili de-
lo mladih v tej osnovni orga-
nizaciji?
»Zagotovo tudi pri nas velja,
da z aktivnostjo ne moremo
biti zadovoljni. Predvsem se

moramo mladi zamisliti nad
šibko aktivnostjo mladih ko-
munistov v naših vrstah. Prav
ti pa bi morali biti navsezad-
nje jedro naše organizacije.
Po drugi strani pa je težko
ocenjevati dejavnost mladin-
ske organizacije le po tem, kar
se vidi na zunaj. Delo mladin-
ske organizacije bi morali ču-
titi v delovni organizaciji ves
čas v slehernem političnem
trenutku.«

i

Katere so tiste akcije, ki jim
v vaši mladinski organizaciji
posvečate največ pozornosti?
»Predvsem moram poudariti,
da družbenopolitično delo pri
nas še ni steklo v tolikšni me-
ri, kot bi želeli. Kot marsikate-
ra mladinska organizacija se
ukvarjamo predvsem s šport-
no in kulturno dejavnostjo in
vsaj tu opažamo razmeroma
veliko zanimanje mladih. Po
združitvi GP Tehnika z orga-

nizacijo Slovenija ceste bo
prišlo tudi do prestrukturira-
nja v mladinski organizaciji.
Sicer pa je prav mladinska or-
ganizacija precej dejavno so-
delovala v pripravah na spre-
jem novih samoupravnih ak-
tov. Nedavno so se mladi iz
vseh osnovnih organizacij
ZSMS pa tudi iz naše udeleži-
li akcije, s katero vsako leto
urejamo okolico naših počit-
niških domov in za to akcijo
je bilo med mladimi precej za-
nimanja. Podobno velja tudi
za udeležbo na mladinskih
delovnih akcijah, vendar so
možnosti, zaradi delovnih ob-
veznosti ter dopustov v polet-
nem obdobju v združenem
delu omejene.«

Kakšno je sodelovanje mla-
dinske organizacije s samou-
pravnimi organi ter drugimi
družbenopolitičnimi organi-
zacijami, kakšna je povezava
s koordinacijskim svetom in
ne nazadnje kakšni so stiki z
občinsko konferenco ZSMS?

»Vsekakor bi mogli reči, da
sodelovanje med mladinsko
organizacijo ter samoupravni-
mi organi in drugimi družbe-
nopolitičnimi organizacijami
dobro poteka. Pri tem imamo
tudi vso podporo. Sicer pa
mladi v naši osnovni organi-
zaciji (tisti, ki delamo) natanč-
no vemo, kaj hočemo narediti
in kaj vse nas še čaka.

Kar zadeva koordinacijski
svet ZSMS v GP Tehnika, se
je ta še zlasti v začetku svoje-
ga delovanja »obnašal« precej
pokroviteljsko, čeprav smo v
tem svetu mladi iz vseh os-
novnih organizacij ZSMS.
Morda tudi način delegiranja
v koordinacijski svet ni naj-
bolj ustrezen, saj želijo tudi
tam delati mladinci, ki so naj-
bolj aktivni in bi lahko v
osnovni organizaciji ZSMS
naredili še več. Vsekakor pa
je jasno, da koordinacijski
svet ni in ne more biti nekaj
nad osnovnimi organizacija-
mi v delovni organizaciji, pač
pa je njegova vloga predvsem
v usklajevanju celotnega dela
mladih v neki delovni orga-
nizaciji.

V zadnjem času se malce
krepi sodelovanje osnovne or-
ganizacije ZSMS z občinsko
konferenco ZSMS, čeprav je
treba po drugi strani reči tudi,
da smo pri svojem delu sko-
rajda povsem samostojni.
Včasih pa bi vendarle potre-
bovali kak nasvet, kako rav-
nati v čisto konkretnem polo-
žaju. Sicer pa me pri delu v
mladinski organizaciji (in pri
tem ne mislim le na sodelova-
nje z občinsko konferenco)
motijo že naravnost neverjet-
ne količine papirja, raznih
gradiv in podobno, ki so povr-
hu vsega napisana dolgovez-
no, večkrat tudi nezanimivo
in nerazumljivo. Vsekakor

nas čaka še precej dela, če ho-
čemo, da bo sistem obvešča-
nja resnično takšen, kakršne-
ga potrebuje delovni človek
in občan za odločanje v dele-
gatskem sistemu.«

Katere so zdaj tiste naloge,
ki predvsem čakajo mlade v
osnovni organizaciji. ZSMS
delovne skupnosti skupnih
služb in inženiringa GP Te-
hnike?

»Predvsem si bomo morali
prizadevati za to, da bomo tu-
di druge mlade spodbudili za
delo v osnovni organizaciji,
nato pa se bomo usmerjali v
družbenopolitično delo, s ka-
terim se zdaj dosti premalo
ukvarjamo. Sprejeli smo tudi
akcijski program, za katerega
res ne bi mogli reči, da ni zani-
miv za mladega človeka. Še
posebej pa je program tak, da
bi bili družbenopolitična or-
ganizacija v pravem pomenu
besede, če bi ga v celoti ure-
sničevali. Navsezadnje res ne
moremo biti zadovoljni le s
tem, da mladi v glavnem pri-
pravljamo razne proslave in
športna tekmovanja, čeprav
zanimanja za to seveda ne
manjka. Posebno pozornost
bomo posvečali medsebojnim
odnosom ter še bolj dejavno
kot doslej sodelovali pri spre-
jemanju samoupravnih ak-
tov.«

T. Keršmanc


